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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2018. június 12-én 14:00 órakor a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület tárgyaló termében megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Haddad Richárd, Ángyánné Kiss Zsuzsanna, 
Kovács András, Dr. Hartmann Bálint.  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Dr. Madarász György, Dr. Danyek Miklós, 
Orlay Imre, Veisz Imre, Tóth József  helyett Balogh János Miklós, Rubint Dezső 
tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Balázs Péter, Becker Péter, Günthner Attila 
állandó meghívott. 

Kimentette magát: Béres József, Dr. Székely Csaba, Dr. Kádár Péter, Nagy János, Dr. 
Fodor István, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, Rejtő János, Sőrés Péter.    

Első napirendi pontként az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. A GDPR kapcsán Günthner Attila elmondta, hogy megkaptuk az audit jelentést. 
Nem tártak fel olyan eltérést, amit ne lehetne gyorsan orvosolni. A javító intézkedésekkel 
kapcsolatban a munka elindult. Hamarosan megkapjuk a szabályzatokat és azt követően 
megtörténik az oktatás is. A továbbiakban Haddad Richárd elmondta, hogy a Szerkesztő 
Bizottságba a VTT Dr. Balázs Lászlót delegálta. 

Második napirendi pontként Ángyánné Kiss Zsuzsanna tájékoztatta az Elnökséget a 
gazdasági ügyek, folyamatok aktuális helyzetéről. Az új könyvvizsgálóval és a könyvelést 
végző irodával együttes megbeszélést tartottunk és egyeztettük a feladatok megfelelő 
ellátáshoz szükséges együttműködés legfontosabb részeit. Felhívta továbbá a figyelmet arra, 
hogy 2018.07.01-től azokat a számlákat, aminek az áfa tartalma eléri vagy meghaladja a 100 
ezer forintot jelenteni kell elektronikusan (online) a NAV felé. Ennek elmulasztása komoly 
bírsággal jár. Erre a területi szervezeteknek is figyelnie kell. Amíg nincs a területeknél 
COBRA jelezni kell az iroda felé az ilyen számlák kiállításának szükségét és ezeket a 
számlákat az iroda fogja kiállítani.  Szabolcsi Nóra fog küldeni erről részükre részletes 
tájékoztatót. Felhívta a figyelmet arra, hogy Nyíregyháza, Oroszlány, Tatabánya, 
Székesfehérvár, Baja rendszeresen későn küldi a kötelező adatszolgáltatást a könyvelő 
iroda részére, ezért a MEE Iroda megkeresi Őket, hogy adjanak tájékoztatást ennek okáról. 
Rubint Dezső jelezte, hogy a Raiffeisen betét lekötés és egyéb ügyintézések akadoznak. 
Günthner Attila kérte, hogy a szervezetek Szabolcsi Nórának küldjék meg az ilyen típusú 
észrevételeiket, hogy azokat jelezni tudjuk és megoldást találjunk a bankkal. 

Harmadik napirendi pontként az Elnökség a 94. Küldöttgyűlés határozatiból adódó 
feladatokat tárgyalta: 

 Orlay Imre a Jelölő Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság megkezdte munkáját, 

gyűjtik a javaslatokat a potenciális jelöltek személyével kapcsolatban. 

 Kovács András tájékoztatta az elnökséget, hogy az elfogadott Alapszabály módosítása 

miatt szükségessé vált az SZMSZ és a Választások Rendjének módosítása.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 

elfogadta az SZMSZ írásban előterjesztett módosítását. Az Egyesületi Elnökség 29/2018 

számú határozatával egyhangúlag elfogadta az SZMSZ írásban előterjesztett 

módosítását. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 

elfogadta a Választások Rendjének írásban előterjesztett módosítását. Az Egyesületi 

Elnökség 30/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a Választások 

Rendjének írásban előterjesztett módosítását. 
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Negyedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette röviden az Egyesületi Elnökség 
2018. II. félévi munkatervének pontosításával kapcsolatban megküldött írásos előterjesztést. 
A hozzászólások után az Elnökség egyetértett abban, hogy a Jelölő Bizottság tájékoztatása 
minden ülésre kerüljön be. Továbbá a szeptemberi ülés napirendje egészüljön ki a könyvelő 
cég módisított szerződésének tájékoztatásával. A fentieken túl az iroda megvizsgálja a 
nyáron, hogy hol aktuális a Díjbizottságok összetételének változtatása és azt is, hogy mely 
szervezeteknél mikor esedékes pontosan a tisztújítás. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete a fenti 
kiegészítésekkel egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség 2018. II. félévi munkatervét. 
Az Egyesületi Elnökség 31/2018 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az Egyesületi 
Elnökség 2018. II. félévi munkatervét. 
 
Ötödik napirendi pontként Haddad Richárd adott tájékoztatást a 65. vándorgyűlés 
előkészítéséről és a 66. vándorgyűlés támogatójának és szervezőjének kiválasztásról. A 
program összeállt. A Baráti találkozó az Európa Hajón lesz. A 66. Vándorgyűlés 
Főtámogatójának az E-ON Észak Dunántúli régióját kérjük föl. 
 
Hatodik napirendi pontként Haddad Richárd az Elektrotechnika 2018 II. félév lapszámairól 
számolt be. Az elmúlt lapszámok koordinációs feladatait a MEE Elmű Szervezete illetve az 
ÉMAKÓ vállalták el és jól sikerültek. Ebből kiindulva szeretnénk ha több szervezet és régió is 
csatlakozna ehhez a kezdeményezéshez. A felvetés után a 6. számot a MEE Dél-Alföldi Déri 
Miksa Koordinációs Központja a 7-8 számot az ÉDUKÓ, a 9. szám a Vándorgyűlésről szól a 
10. szám a Vándorgyűlésről kimaradt előadásokról szól a 11. számot a TITUKO, a 12. 
számot a VGKBSZ és a 2019/1-2 számot a MEE VET vállalta. Andrássy Katalin készít ennek 
megfelelően egy ütemtervet és kiküldi az illetékeseknek. A követelményeket a cikkíróknak 
aktualizálni kell és azt kell feltenni a honlapra. 

Hetedik napirendi pontként az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete egyhangúlag támogatta Paks II. pártoló tagi belépését a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesületbe. Az Egyesületi Elnökség 32/2018 számú határozatával 
egyhangúlag támogatta Paks II. pártoló tagi belépését a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesületbe. 

Egyebek: 

 Dr. Danyek Miklós röviden beszámolt a múlt héten sikeresen lezajlott Védelmi és 
Irányítástechnikai Fórumról. A rendezvényen rekordszámú érdeklődő vett részt és magas 
színvonalú előadások hangoztak el. 

 Dr. Madarász György számolt be a VGKBSZ sikeres szakmai napjáról amelyen 50-60 
szakember vett részt. A témája a villamos hajtások és az Ipar 4.0 kapcsolata volt. 

 Az Egyesületi Elnökség 33/2018 számú határozatával egyhangúlag felhatalmazza az 
Alapszabály 17.7 pontja szerint az írásos előterjesztésben felsorolt MEE szervezetek 
egyes vezetőit képviseleti és aláírási jog gyakorlására. 

 Dr. Hartmann Bálint közvetítette Dr. Vokony István észrevételét, hogy a Diplomaterv és 
Szakdolgozat pályázat részletes kiírása még nem lett elküldve a felsőfokú 
intézményekbe. Az iroda ezt a héten meg fogja tenni.  

 

2018. június 12. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Haddad Richárd  
Irodavezető Főtitkár  

 


